



ALTAF CONSULTING
الطاف للاستشارات

COMPANY PROFILE





من نحن

مرحبًا بكم في خدماتنا الشاملة في مجال المالية والموارد البشرية. نحن نقدم حلولًا مخصصة تهدف إلى تعزيز كفاءة عمليات أعمالكم. يضمن فريقنا المتخصص تكاملًا سلسًا بين إدارة الشؤون المالية والموارد البشرية

رسالتنا

تقديم حلول متخصصة في الموارد البشرية والمالية تُسهّم في تبسيط العمليات، وتعزيز قدرات القوى العاملة، ودعم نمو

رؤيتنا

أن نكون الجهة الأكثر موثوقية في تقديم خدمات الموارد البشرية والمالية المبتكرة، من خلال تمكين المنظمات من النجاح عبر التميز الاستراتيجي والحلول التي تركز على الإنسان



About

Welcome to our comprehensive finance and HR services. We offer tailored solutions to streamline your business operations. Our expert team ensures seamless integration of financial management and human resources.

Our Mission

To deliver expert HR and Finance solutions that streamline operations, enhance workforce capabilities, and support sustainable business growth, aligned with our clients' goals and Vision 2030.

Our Vision

To be the most trusted provider of innovative HR and Finance services, empowering organizations to succeed through strategic excellence and people-centric solutions.





خدماتنا

الإدارة المالية

إدارة واستشارات الموارد البشرية

الامتثال للرواتب والضرائب (تقديم

إقرارات ضريبة القيمة المضافة

دعم الامتثال

إدارة الحسابات على المنصات

العمليات الشاملة للموظفين

خدمة الموظف الذاتية

الهيئة العامة للاستثمار (رخص الاستثمار

الأجنبي

الإدارة المالية

المحاسبة ومسك الدفاتر المبسطة

السجلات الدقيقة : نحافظ على سجلات مالية مفصلة لضمان الشفافية والامتثال

تقارير فورية : الوصول إلى تقارير مالية محدثة تساعدك على اتخاذ قرارات مستنيرة

تحسين التكاليف : نحدد مجالات لتوفير التكاليف وزيادة الكفاءة المالية

OUR
SERVICES



Our services

Financial Management

HR Management And Consulting

Payroll And Tax (VAT Filing) Compliances
Compliances Support

Managing Accounts In Platform

Employee-Centric Platform Management

Comprehensive Personal Operation

Employee Self-Service

SAGIA(Foreign Investment Licenses)





إدارة الموارد البشرية والاستشارات

دعم الامتثال

الإرشاد التنظيمي : نساعد عمك على التنقل بثقة ضمن الأنظمة المحلية والدولية للموارد البشرية والمالية

التوثيق والتقارير : نضمن أن جميع سجلات الامتثال، وعمليات التدقيق، والتقارير المطلوبة مكتملة، دقيقة، ومقدمة في الوقت المحدد

تدقيق السياسات : نقوم بتقييم السياسات والإجراءات الداخلية لتحديد الثغرات وضمان توافقها مع معايير الامتثال الحالية

تخفيف المخاطر : نحدد ونواجه مخاطر الامتثال بشكل استباقي لتفادي العقوبات وحماية سمعة شركتك

الامتثال للرواتب والضرائب (تقديم ضريبة القيمة المضافة)

معالجة الرواتب : حساب دقيق وصرف رواتب الموظفين والبدلات والاستقطاعات في الوقت المحدد ووفقاً لأنظمة العمل

تقديم ضريبة القيمة المضافة والامتثال: إعداد وتقديم إقرارات ضريبة القيمة المضافة لضمان الامتثال الكامل للوائح الضريبية المحلية





Financial Management

Streamlined Accounting and Bookkeeping

Accurate Records : We maintain detailed financial records to ensure transparency and compliance.

Real-Time Reporting : Access up-to-date financial reports for informed decision-making.

Cost Optimization : We identify areas for cost savings and improved financial efficiency.

HR Management And Consulting

Compliance Support

Regulatory Guidance : We help your business navigate local and international HR and financial regulations with confidence.

Documentation & Reporting : Ensure all necessary compliance records, audits, and filings are complete, accurate, and submitted on time.

Policy Audits : We assess internal policies and procedures to identify gaps and align them with current compliance standards.

Policy Audits : Proactively identify and address compliance risks to avoid penalties and reputational damage.



FINANCE



12%



الاستقطاعات النظامية: إدارة جميع المساهمات النظامية بما في ذلك التأمينات الاجتماعية، التقاعد، واستقطاعات ضريبة الدخل

التقارير وحفظ السجلات: الحفاظ على سجلات مرتبة لرواتب الضرائب لضمان الجاهزية للمراجعة أو التدقيق النظامي

إدارة المنصة مع تركيز كامل على الموظف

نقوم بإدارة حسابات الموظفين لضمان الالتزام باللوائح وكفاءة سير العمليات التشغيلية للقوى العاملة



قيوة للموظفين ندير حسابات قيوة الخاصة بكم، مما يُسهّل إدارة القوى العاملة ويضمن الالتزام بالأنظمة

مقيم
Muqem

مقيم للموظفين يقوم فريقنا بإدارة حسابات مقيم، لضمان إدارة صحيحة وفعّالة للموظفين الوافدين

FINANCE



Payroll and Tax (VAT Filing) Compliance

Payroll Processing : Accurate calculation and timely disbursement of employee salaries, allowances, and deductions in line with labor laws.

VAT Filing & Compliance : Preparation and submission of VAT returns to ensure full compliance with local tax regulations.

Statutory Deductions : Management of all statutory contributions including social insurance, pension, and income tax deductions.

Reporting & Record Keeping : Maintain organized payroll and tax records, ensuring readiness for audits or regulatory reviews

Employee-Centric Platform Management

We manage employee accounts to ensure compliance and efficient workforce operations



QIWA for Employees : We manage your QIWA accounts, streamlining workforce management and compliance.

مقيم
Muqeem

Muqeem for Employees : Our team handles Muqeem accounts, ensuring proper expatriate employee management.





عمليات شاملة لإدارة الموظفين

- تنظيم الهيكل
- إنهاء الخدمة
- العمليات المالية
- التنظيم الإداري
- متابعة الحضور
- إدارة بيانات الموظفين
- إدارة الإجازات
- حساب الرواتب
- إدارة الطلبات

الخدمة الذاتية للموظف

دارة الرواتب: يمكن للموظفين الوصول بسهولة إلى معلومات الرواتب وقسائم السحب الوصول إلى السياسات: وصول سريع إلى تعاميم الشركة والقوانين واللوائح الملف الشخصي: يمكن للموظفين عرض وإدارة ملفهم الشخصي الكامل متابعة الطلبات: تقديم ومتابعة مختلف الطلبات عبر النظام

STANDARDS

POLICIES



Comprehensive Personnel Operations

Organizing structure

Service termination

Financial operations

Administrative organization

Attendance tracking

Employee data management

Leave management

Salary calculations

Request management

Employee Self-Service

Salary Management : Employees can access salary information and withdrawal vouchers easily.

Policy Access : Quick access to company circulars, rules, and regulations.

Personal File : Employees can view and manage their complete personal file.

Request Tracking : Submit and follow up on various requests through the system.



Employee
Self
Service



الهيئة العامة للاستثمار (تراخيص الاستثمار الأجنبي)

أنواع الخدمات

تقديم الاستشارات القانونية للشركة الأم بشأن جميع المتطلبات والإجراءات
تحديد الشركات المناسبة في الإمارات، عمان، وبنغلاديش والتي لا توجد عليها أي
مشكلات قانونية أو محاسبية
فحص شامل للشركة نيابةً عن العميل
جمع جميع الوثائق المطلوبة
الحصول على موافقة الاسم التجاري والأنشطة التجارية في المملكة العربية السعودية
تقديم القوائم المالية (تقرير المدقق) حسب متطلبات الهيئة العامة للاستثمار (سابقًا SAGIA)
تصديق الوثائق المطلوبة في وزارة الخارجية في الدولة المُصدرة (خارج السعودية)
إرسال الوثائق إلى مكتبنا في المملكة العربية السعودية
تصديق الوثائق من وزارة الخارجية السعودية
التقديم على الاسم التجاري والنشاط لدى الهيئة العامة للاستثمار / وزارة الاستثمار (MISA)
الحصول على الموافقة وإصدار السجل التجاري من الهيئة / وزارة الاستثمار
التسجيل لدى

المستندات المطلوبة للمستثمر السعودي

المستندات المطلوبة للمستثمر الأجنبي - شركة ذات مسؤولية محدودة

الاسم المقترح للشركة

صورة جواز السفر لكل شريك

صورة من بطاقة الهوية الوطنية (إن وجدت) لكل شريكة

Investor License

In Saudi Arabia

Business

Setup in Saudi Arabia



SAGIA (Foreign investment licenses)

Provide legal advice to parent company on all requirements and procedures.

Identify suitable companies with no legal/accountability issues in UAE, Oman & Bangladesh.

Scrutinize the entire company on behalf of the client.

Collect all required documents.

Get approval of company name and business activities in KSA.

Provide Financial Statement (Audit Report) as required by SAGIA.

Attest required documents at Ministry of Foreign Affairs (outside Saudi).

Send documents to our office in Saudi Arabia.

Attestation of documents in MOFA (KSA).

Apply for business trade name and activity at SAGIA / MISA.

Obtain approval and CR issuance from SAGIA / MISA.

Register with GOSI, ZAKAT & VAT, MOL, Ministry of Commerce.

Activate Ministry of Commerce portal.

Register company national address

Apply for corporate bank account.

Documents Required for Saudi Investor

For Limited Company

1. Suggested Company Name
2. Passport copy of shareholders
3. NID copy of shareholders (if available)

Investor License

In Saudi Arabia

Business[↑]

Setup in Saudi Arabia



Investor License

In Saudi Arabia

Business

Setup in Saudi Arabia

صورة من الإقامة (الإقامة السعودية) لكل شريك (إذا كان مقيمًا في السعودية

صورة شخصية بحجم جواز السفر لكل شريك

نموذج توقيع لكل شريك

رقم الجوال والبريد الإلكتروني لكل شريك

إدارة الحسابات في المنصات الحكومية

ندير حساباتكم بخبرة عالية عبر أهم منصات الموارد البشرية لضمان كفاءة التشغيل والالتزام الكامل

المؤسسة العامة للتأمينات الاجتماعية
الخاصة بكم، لضمان الالتزام الكامل بأنظمة ولوائح التأمينات الاجتماعية (GOSI) نقوم بإدارة
حسابات التأمينات الاجتماعية



منصة مدد
يُدير خبراءنا حسابات مدد الخاصة بكم لضمان حماية الأجور والامتثال لنظام الرواتب بكفاءة



الموارد البشرية والتنمية الاجتماعية
نُدير حساباتكم على منصة وزارة الموارد البشرية والتنمية الاجتماعية لضمان سير عمليات الموارد البشرية بسلاسة





4. Akama copy of shareholders
5. Passport size photograph of shareholders
6. Specimen signature of shareholders
7. Mobile number and email address of shareholders

For Sole Proprietorship Company

1. Suggested Company Name
2. Owner's Passport copy
3. Copy of Owner's NID (Mandatory)
4. Owner's Copy
5. Passport size photograph of Owner
6. Specimen signature of Owner
7. Owner's Mobile number and email address
8. Nominee's passport copy, NID, photo, signature, mobile number, and email

Managing Accounts in Platforms



General Organization for Social Insurance

We manage your GOSI accounts, ensuring compliance with social insurance regulations.



Mudad Platform

Our experts handle your Mudad accounts for efficient wage protection and payroll compliance.



Human Resources and Social Development

We manage your accounts in the HRSD platform for seamless HR operations.





ALTAF CONSULTING

الطاف للاستشارات

Altaf Consulting Company

Al Imam Abd Al Aziz ibn muhammad
IBM Saud road ,Malaz,Riyadh - 12627

Info@altafconsulting.com

+966575030892

+966572957219

الطاف للاستشارات

طريق الإمام عبد العزيز بن محمد
آل سعود، الملقا، الرياض-12627

Info@altafconsulting.com

+966575030892

+966572957219